香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence



尊重生命•改變生命

靈實恩光學校(中學部)Haven of Hope Sunnyside School (Secondary Section)



學校(中學)

Schools (Secondary)

靈實恩光學校(中學部)透過不同方法,讓學生能夠親身體驗種植及學習不同環保課題。學校亦致力透過硬件設備及環保措施減少耗水及耗電量,並以不同語言錄製的環保短片,推動學生及持分者齊心實踐環保。

Haven of Hope Sunnyside School (Secondary Section) adopts different methods to enable its students to personally experience farming and learning different environmental topics. The School is also dedicated to reducing its water and energy consumption through hardware facilities and environmental measures and fostering its students and stakeholders to go green together through recording short videos in different languages.



約一半的校園面積用於綠化,設施包括「多感官花園」、「恩光有機菜園」、綠化牆及溫室,為環境教育提供場地。

Allocating around half of the School's area for landscaping, including the Sensory Garden, the Sunnyside Organic Farm, the green walls and the greenhouse to provide venues for environmental education.



透過使用附有腦電波感應器的水耕裝置及不同香草,加強學生的學習體驗及觀察植物生長。

Using a hydroponic system incorporated with an electroencephalography (EEG) sensor and different herbs to enhance the learning experience of students in observing plant growth.



度身訂造多感官書籍和教學套裝,為教師提供合適的工具,以便向學生講解關於低碳飲食、廢物回收和氣候 變化等各項環境議題。

Tailor-made multi-sensory books and educational kits are prepared to equip teachers with suitable tools to teach students on various environmental topics such as low carbon diet, waste recycling and climate change.